



Consell
d'Estudiants

Reunió telemàtica de la Comissió Permanent

A Mallorca, el desset d'abril de dos mil vint

Assistents: Eugènia, Luís, Pablo G., Rosa, Mercè, Martí, Helena, Pablo J.

Hora d'inici: 19.15 h

ORDRE DEL DIA

1. Aprovació de l'acta anterior
2. Resum de la reunió amb el CJIB
3. Pròxima reunió amb Vicerectorat
4. Seguiment del Formulari i resolució de problemàtiques
5. Convocatòria del Plenari Ordinari
6. Precs, preguntes i TOP

Acta d'acords

1. Aprovació de l'acta anterior

No s'aprova l'acta perquè no ha estat redactada a temps. A la pròxima reunió s'aprovaran (si escau) les dues actes anteriors.

2. Resum de la reunió amb el CJIB

Ens contactarem des del CJIB per a establir línies de feina conjunta. En Luís, n'Eugènia i en Martí hi han anat (i Pau Roig també). Els hem traslladat les nostres preocupacions sobre la crisi econòmica i com afectarà el curs que ve. Ells són un òrgan col·legiat de la Conselleria d'Afers Socials i Esports.

Estan fent una ronda de reunions amb col·lectius per a traslladar al Govern de les Illes Balears les preocupacions de les diferents associacions juvenils i col·lectius d'estudiants.

Els hem demanat si podien col·laborar amb associacions de la UIB econòmicament. No poden triar "a dit" a qui ajuden, sinó que les ajudes i subvencions que faciliten han de passar pel filtre burocràtic amb un concurs públic. Si són ells els que gasten els doblers sí que poden, però si no són els organitzadors no. És una qüestió d'impossibilitat burocràtica més que de manca d'interès.

Pel que fa a la necessitat de fer formacions, ells tenen la formació Triangle Jove, però si en fan una d'oberta, hi podrem participar. Es planteja fer una xarxa de difusió conjunta: ha sorgit la idea de fer una campanya junts per a visibilitzar les tasques que fan les associacions juvenils ara mateix. Ho hem concretat amb la creació d'un grup de treball per a dissenyar una campanya de difusió per xarxes. Aproximadament 2 persones de Cd'E i 2 de CJIB. Na Rosa, en Pablo J. i en Martí hi participaran.

Ens han proposat entrar com a membres observadors del CJIB. A la reunió els hem dit que sí, ja ens han enviat una carta convidant-nos i hauria de passar per plenari. Abans de decidir res, estudiarem com a CP el funcionament del CJIB per a saber si ens convé o no entrar-hi.

3. Pròxima reunió amb Vicerectorat

Aquesta reunió inicialment es convocà arran d'una carta del SEPC que enviaren al rector. Dilluns dia 20 a les 15:30 està convocada la reunió. Ens retirarem de la reunió rector-sepc i demanarem una reunió pròpia per a negociar les propostes del nostre posicionament perquè considerem que tant el SEPC com el Cd'E necessitem dues reunions independents per a defensar els nostres interessos. Hi aniran en Luís, n'Eugènia i en Martí. Li proposarem també a en Xavi.

4. Seguiment del Formulari i resolució de problemàtiques

El formulari segueix actiu. Aquesta setmana hi ha hagut unes quantes queixes del Grau d'Infermeria i del d'Hoteleria. Les enviarem als responsables corresponents.

Als correus posarem el Vicerectorat en còpia perquè vegin ells també les queixes que rebem i redirigim als Caps d'Estudis pertinents. L'adreça és alumnes@uib.es

5. Convocatòria del Plenari Ordinari

Pel que fa a la data: farem un *Doodle* la setmana que ve per a treure la convocatòria el dia 27 i celebrar-lo la setmana de l'11 al 15 de maig.

Actes anteriors: la Secretaria General encara no ens ha contestat. Na Rosabel va xerrar amb ells i la situació és que s'ha fet un requeriment a en Pedro i n'Aina, la secretaria anterior, i no han rebut resposta. Per tant, en Martí avui els ha enviat un missatge amb el compte del Cd'E al seu compte personal d'Instagram. N'Aina ha contestat que les té en Pedro i no ha contestat quan en Martí ha dit que la seva obligació era tenir-les ella. En Pedro tampoc ha contestat.

Possibles punts de l'ordre del dia pel plenari: CJIB; possible creació d'una comissió de treball per a elaborar un document informatiu per als futurs representants; i pressupost (ens podríem dedicar a fer marxandatge, entre altres coses).

6. Precs, preguntes i TOP

Rosa: Dilluns a les 11.00 hores en primera convocatòria i a les 11.30 hores en segona, hi ha una reunió de Comissió Acadèmica. Demana si en Martí hi està convidat i si en Pablo J. hi vendrà. S'enviarà un requeriment per l'assistència d'en Martí.

Luís: va estar parlant amb el president de l'Associació d'Estudiants del Conservatori Superior de les seves problemàtiques. Demana si ens pareix bé parlar amb ells per treure un informe sobre les demandes dels estudiants d'educació superior. Hi estam d'acord.

Helena: Demana de pujar al *Drive* els correus dels representants per redirigir les queixes.

Encara ens han d'habilitar els correus institucionals.

Pablo J.: Pel tema del reconeixement dels crèdits: en Pablo G. ho demanarà. Diu que és un procediment presencial, ja veurem com es desenvolupa.

El tema dels ERASMUS i SICUE: s'han posposat els terminis. Ara són fins dia 22 de maig.

En Martí s'ha posat en contacte amb aquells representants absentistes i un parell de representants han donat senyals de vida. N'hi ha que volen seguir i n'hi ha que renuncien. Els que renuncien han d'escriure una instància general per formalitzar la renúncia.

Martí: en Pedro acaba d'enviar arxius d'àudio amb les 4 actes que faltaven a en Martí. Una d'elles està redactada. Xerrarem amb na Rosabel per veure què feim amb els àudios que no estan redactats.

Mercè: xerrarà amb la presidenta de Comissió de Política Lingüística de la UIB per a informar de la nova permanent del Cd'E i que ens enviïn les convocatòries d'assistència a les reunions.

Rosa: no hi ha hagut reunió del Consell de Govern des de fa molt de temps igual que altres reunions d'altres òrgans. Es deixa per a debatre la setmana que ve.

Luís: a escala informativa: un associat els ha passat un document d'*Estudiantes en Lucha*: "*propuesta para la evaluación del curso en la UIB*". Ens l'hauríem de llegir i veure què diu. El passarà per Telegram. És una associació no adscrita a la UIB del Frente Obrero.